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Dia: 03.10.13
Hora: 21 h
Curs 13-14
Assistents: 41

Ordre del dia:

A. Benvinguda a les noves famílies de l'escola

B. Presentació i Informacions de les comissions

C. Informacions junta/consell escolar

D. Torn obert de paraula

E. Data propera reunió

F. Acords

A. Benvinguda a les noves famílies de l'escola

Es dona la benvinguda a les noves famílies i es fa un petit resum de les
tasques que porta a terme l’AMPA, així com el volum econòmic que es mou.

Es convida a tothom a tenir una col·laboració activa, ja sigui en comissions o
actuacions puntuals. Donat que AMPA som tots, entre tots la feina es fa menys
feixuga.

Es fa una presentació dels membres de la junta presents i els càrrecs que
ocupen.

B. Presentació i Informacions de les comissions

Comissió econòmica:
Representant: Miquel Villalba - Tresorer

Tasques: Dur a terme el pressupost anual, així com formar part de la comissió
conjunta amb l'escola. El pressupost i el tancament de l’any es presenten i
s’aproven a l’assemblea ordinària per tots els assistents.

S’avança que aquest curs s'han apujat les quotes provisionalment abans de
l'assemblea per tal de que el gener no hi hagi una regularització que suposi
una despesa massa alta per a les famílies. Aquestes quotes seran presentades
a la propera assemblea ordinària de l'AMPA per la seva aprovació.
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Es remarca que aquest curs, a la comissió només està amb el tresorer, és a dir
un sol membre, per la qual cosa cal buscar gent per a la comissió.

Comissió extraescolars:
Representant: David Gracia i Xus López-Areanas

Tasques: Programar totes les activitats extraescolars que es realitzen a les
tardes després. Buscar profesionals o empreses que dónin el servei i tenir la
relació amb tots ells, quadrar els espais i els horaris.

A final de curs hi ha la festa d'extraescolars on els pares venen a veure les
activitats que s’han fet durant el curs.

Aquest curs les quotes després de 4 anys sense fer-ho, però s’han aconseguit
baixar el nombre de nens mínims per fer les activitats. L'Empresa DIVERS s'ha
adequat a les nostres necessitats.

Enguany hem tingut unes inscripcions de 184 nens, hi han activitats que no es
faran com la màgia, dibuix i incorporem atletisme.

Comissió serveis i espai migdia:
Representant: Elena Bacardí, Maria Lecha i Míriam Nicodemus

Tasques: Gestionar el servei de menjador de l'escola, tant amb el personal
propi de l'AMPA (monitoratge) com la Empresa "Futur" que s'encarregà de la
cuina. Definir un menú correcte, equilibrat i consensuat.

Aquest curs s’ha presentat i aprovat el pla de funcionament del servei de
menjador i com a objectiu també està signar el conveni de la gestió del servei
amb el consorci/escola/AMPA.

Aquesta comissió coordina també l’activitat de piscina, s’explica que el curs
passat es va tenir que treballar molt per tal de que aquesta activitat a cicle
infantil es pugui seguir fent dins de l’horari lectiu, la resta de cursos realitzen
l’activitat dins de l’espai migdia i fora de l’horari lectiu. Aquest curs hi ha unes
inscripcions de 340 nens, cal remarcar que aquest any hem obert places per
els cursos de 5e i 6e amb 35 inscrits.
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Comissió revista:
Representant: David Serra, Sílvia Garcia, Carles de la Prida, Jaume Monseguí i mar
Duran juntament amb mestres

Tasques: aquesta comissió formades per pares i mestres realitza 2 revistes
durant el curs

Es valora molt positivament la tasca feta en el numero anterior, que va ser
dedicat al 10è aniversari , enguany es tornarà a fer 2 revistes.

Comissió comunicació:
Representant: Carles de la Prida i Joan Vilademunt

Tasques: Manteniment dels medis de comunicació de l’AMPA, web, facebook i
twitter. Manteniment de les adreces de correu i donar resposta als correus que
rebi l’AMPA.

Per tal de fer el mateix que l’escola, i aconseguir un estalvi econòmic, de
temps i per raons medi ambientals, es proposa que aquest curs l’AMPA també
només utilitzi el correu electrònic per comunicar les notes via correu i no via
motxilla com fins ara, Només es farà així quan no es disposi de l’autorització
de la família per fer-ho. Queda aprovada aquesta iniciativa

Comissió defensem l’escola:
Representant: Anaïs, Eva Montanet i Míriam Nicodemus

Tasques: Donar informació i coordinar les accions vers les retallades en
educació públic, hi han accions conjuntes amb les escoles del barri, participant
en les trobades que es fan.

Es recorda que els dimecres continua sent el dia reivindicatiu i continuarem
amb les samarretes grogues.

Es parla de convocatòria pel proper 24 d'octubre d’una vaga general
d'ensenyament i s’acorda que s’ha d’incentivar “BUIDAR LES AULES” entre les
famílies.
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Comissió coordinació pares i mares enllaç:
Representant: Laia Soler i Gemma Oviedo

Tasques: Convocar reunions per coordinar dues fires que es realitzen: joguines
( desembre ) i la del llibre ( abril ). A la primera reunió hi ha la venda de
talonaris de loteria, on es fa un seguiment de les butlletes repartides a cada
classe.

Comissió loteria de Nadal:
Representant: no n’hi ha

Tasques: Encarregar numero al 'administració de loteria, quedar amb
voluntaris per preparar els talonaris així com donar-ho als pares enllaç per el
posterior recollida dels diners i talonaris no venuts.

Aquest any seguim fent loteria nacional, donat que la nova loteria "la grossa"
no podem fer-la, dons no podem tindré la quantitat de participacions
desitjades en un sol número.

S’acorda demanar doncs un número de loteria, com aquest any fem el 10e
aniversari, es comenta de mirar d’aconseguir el numero 15.903 o una
terminació en 10. Sempre que fos possible amb l’administració de loteria, que
ens patrocina la impressió de les bolletes a cost cero.

Comissió escola de mares i pares:
Representant: Esther Mariiné, Sílvia Tello i Míriam Nicodemus

Tasques: Trobar activitats de caire educatiu vers les famílies ( xerrades,
tallers...)

No hi ha cap xerrada concretada per la manca d’oferta a cost 0, s’està buscant
activitats interessants.

Comissió casal d’estiu:
Representant: Sílvia Garcia i Montse Paradeda

Tasques: Organització i coordinació del casal, fer les inscripcions, etc.

El casal es realitza amb monitors/es de l'AMPA, al mesos d’estiu, des de que
acaba l’escola al juny fins a finals de juliol, també es fa la primera setmana de
setembre.
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Comissió de gegants:
Representant: Toni Perales

Tasques: Coordinar la sortida dels gegants i capgrossos a la festa major
d'Horta.

Aquesta sortida s'ha de treballar amb el Consell escolar, per tal de que els
nen/es de 5è del curs actual siguin els encarregats de dur els gegants. Doncs
al ser el primer dissabte de setembre no tenim gaire temps de reacció.

Comissió de 10 anys d’escola:
Representant: Mercè Civit, David Serra, Montse Armengol i Helena Batet i mestres

S'ha fet la festa de celebració del 10e aniversari, amb assistència molt bona.
L'acte va anar força be encara que es remarca poca atenció per part de la gent
als parlaments que es varen fer.

Per part de la junta de l'AMPA es va posar de manifest el fet de que les famílies
no tindrà cap presencia a l’escenari i/o cap parlament.

Després de la presentació de les comissions i les informacions es demana que
la gent participi més activament a les comissions.

Es fa la reflexió que seria interessant fer la presentació dels càrrecs de la junta
a la web, per tal de que la gent identifiquessin les persones a qui adreçar-se,
així com passar via correu de l'acta de la reunió tot i que es penja al web.

C. Informacions junta/consell escolar

Consell escolar

En el Consell escolar hi hagut una baixa ,l'Albert lacuesta per motius personals,
el substitut de les eleccions era en Miguel Villaba.

Projecte Camí escolar, camí amic
S’informa l’adhesió al projecte de l’ajuntament. És la creació d’uns camins
segurs per tal de que els estudiants vagin sols de casa a l’escola.

Es fan enquestes per veure els camins utilitzats, per després senyalitzar-los.
Els comerciants vinculats tindran els telèfons de les escoles participants per
qualsevol problema que pugui tenir els infants. És una feina que implica tant a
l’escola com a l’AMPA.
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Les escoles participants dins del barri són, Font d'en fargues , Heura, Àngels
Garriga, i les escoles bressol Cargol i Balo. Per la qual cosa serà una acció
conjunta de les escoles del barri i que pot millorar aspectes crítics de mobilitat
que ja s’han anat detectant.

D. Torn obert de paraula

Per part dels pares enllaç de 5è es demana la possibilitat de modificar el dia de piscina
doncs coincideix amb educació física. Es valorarà.

E. Data propera reunió
El proper dijous 7 de novembre a les 21h al menjador de l'escola. S’acorda que sempre
que es pugui (que no sigui festiu o alguna cosa similar) les reunions sempre es faran el
primer dijous de mes per tal de facilitar que la gent se’n recordi.

F. Acords

 Aquest curs totes les comunicacions a l’AMPA es farà digitalment,
per correu electrònic, web, facebook i twitter. Només es seguirà
fent via motxilla qui no ho hagi autoritzat de fer-ho així.

 Que el proper 24 d'octubre hi ha vaga general d'ensenyament i s’acorda
que s’ha d’incentivar “BUIDAR LES AULES” entre les famílies.

 S’acorda demanar un número de loteria, com aquest any fem el
10e aniversari, es comenta de mirar d’aconseguir el numero
15.903 o una terminació en 10. Sempre que fos possible amb
l’administració de loteria, que ens patrocina la impressió de les
bolletes a cost cero.

 Arrel de la petició dels pares/mares enllaç de 5è que es demana la
possibilitat de modificar el dia de piscina doncs coincideix amb educació
física. Es decideix que es valorarà.

 S’acorda que sempre que es pugui (que no sigui festiu o alguna
cosa similar) les reunions sempre es faran el primer dijous de mes
per tal de facilitar que la gent se’n recordi.

Vist i plau

El secretari El president

Toni Perales Joan Vilademunt
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